
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 10 iulie 2023, ora 12:00

Convocarea 9edintei extraordinara a fost facuta de catre grupul
consilierilor generali PSD din cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti, Tnregistrata atat Ia Cabinet Secretar General cat 9i la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica sub nr. 114407/06.07.2023

§edinta a avut Ioc la sediul autoritalii deliberative din rnunicipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 44 din cei 54 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferin}a WebEx.

La 9edin@ au participat urmatorii: doamna Georgiana Zamfir,
Secretar General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod –
Director executiv, Direc jia Asisten la Tehnica 9i Juridica.

Au fost invitaji sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edin@ au fost absenti urmatorii: Aruxandei lonu+, Deaconescu
catalin lonut, Florescu Adrian Constantin, Gram Anamaria Alina, lonescu
Andrei George, Nicorescu Nicorel (motivat), Podar Marian Vasile, Sebe
FRazvan-Nicolae, Smighelschi Cosmin Victor 9i Vi9an Horia-Alexandru.

/
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Buna ziua, doamnelor 9i domnilor consilier generali, declar deschisa

9edin}a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti de astazi 10 iulie
2023, Tnainte de a intra pe ordinea de zi dau cuvantul doamnei secretar
general Georgiana Zamfir.

I

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Buna ziua, multumesc frumos doamna pre9edinte.
Bund ziua, doamnelor 9i domnilor consilier generali.
va anunt ca avem o prezenta de 42 consilieri generali.
Legat de proiectul de pe ordinea de zi va aduc la cuno9tinta ca nu

avem raport de specialitate al compartimentelor din cadrul aparatului de
specialitate al primarului general
alin. (8), lit. b).

Multumesc

in conformitate
iN'0
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Bund ziua
A9 vrea sa discutam un pic pe aceasta chestiune 9i pentru ca apar

informatii contradictorii, colegii care au fost la Comisia de patrimoniu,
spuneau ca ar exista 9i Tnteleg ca domnul Vigheciu ar vrea sa vtna cu ni9te
completarii .

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Buna ziua
Ma bucur ca 9edinja este prezidata de colega noastra, doamna

Roxana Cantea, membru Tn Comisia de patrimoniu 9i este prezent si
dornnul viceprimar Bujduveanu 9i domnul pre9edinte al comisiei, domnul
Florin Covaci

Ma bucur ca dumnealor au Tnteles Tn cadrul Comisiei de patrimoniu
ca acest proiect chiar daca este initiat de grupul PSD, este unul benefic
locuitorilor din Greenfield 98 au votat cu o majoritate covar9itoare pentru
raportul Comisiei de patrimoniu.

Dupa cum bine 9titi doamna secretar general avand un raport valid
ar fi de preferat sa introduceji pe ordinea de zi acest proiect.

va multumesc frumos.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Daca mai sunt alte interventii?

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Doamna pre9edinte Cantea, am gre9it cu ceva cand am spus mai

devreme ca aji fost de fala cand s-a emis un aviz pozitiv la Comisia de
patrimoniu pentru proiectul PSD?

I

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Durnneavoastra doriti o confirmare din partea mea?

Domnul Consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Mi-ar fi foarte utila, va rog mult, sa ramana Tn analele Consiliului

General.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Domnul Adrian Moraru aveti cuvantul.

Domnul Consilier Viaheciu Adrian Nicola&'#TT=
FU ;



Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Multumesc, doamna pre9edinte.
Cumva doamna Brod este prezenta la 9edin@?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Da, sigur.
Aveji o Tntrebare pentru durnneaei?

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Ind irecta .

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Eu nu sunt membru Tn Comisla de patrimoniu, dar am urmarit

9edinta, un angajat al DATJ a spus Tn 9edinta ca exista referat. Eu o rog
pe doamna Brod sa fie mai atenta atunci cand angajajii dumneaei fac
astfel de afirmatii pentru ca Tnteleg de la doamna secretar ca nu exista
referat 9i Tn+eleg ca votul pe care 1-aji dat in Comisie s-a dat in baza
interogarii unui angajat al DATJ care a spus sfidator ca exista referat, dar
referatul respectiv era pentru un alt proiect, nu avea nicio legatura cu
acesta

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Da, s-a injeles Tntrebarea, era un coleg de la Direc+ia Patrimoniu.
Doamna secretar general dore9te o clarificare la Tntrebarea

dumneavoastra si daca mai este nevoie va interveni si doamna Brod.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Tnainte a9 dori sa-i raspund domnului consilier Vigheciu cu

precizarea ca eu nu am contestat nicio secunda existenja avizul Comisiei
patrimoniu din cadrul CGMB, proiectul se afla pe ordinea de zi, nu eu
trebuie sa permit introducerea, doar va aduc la cuno9tin+a ca nu sunt
Tntrunite condi+iile art.36 alin. (8) lit. b), in sensul ca, repet, nu exista
raportul de specialitate al compartimentului de resort din cadrul aparatului
de specialitate al primarului general.

Tnteleg ca a fost o eroare Tn cadrul Comisiei, nu este vorba de un
coleg de la DATJ, este vorba de un coleg de la Directia de Patrirnoniu care
ar fi spus ca exista raport de specialitate, dar la proiectul initiat de catre
primarul general, in acest sens DATJ-ul va 9i cornunicat adresa cu
precizarea ca ... . va rog.

I

Domnul Consilier Badulescu Aurel
Doamna secretar, haideji sa cl

eu am lasat-o in urma cam cu vreu
chestiune pe care

plictisit vazand
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cam cum arata dreptul administrativ in interiorul Consiliului General. 136,
ca sa fi evitat toata aceasta circoteca 9i sa va punem totu9i Tn galeria
persoanelor de buna credinji, dumneavoastra ar trebui sa faceji un referat
in preambulul, dupa ce am depus noi a doua oara acest proiect pe ordinea
de zi sa ne spuneti; domnul Badulescu, nu are rost sa ne mai prostituam
ca oricum nu se va vota nimic, pentru ca este evident ca la acest moment
proiectele de hotarari nu sunt Tnso+ite de referatele de aprobare, chestiune
obligatorie ca ele sa intre pe ordinea de zi 9i nu are rost sa ne rnascarim
noi unii pe al;ii, pentru ca nu sunt. Cine Tntocme9te aceste rapoarte?
aparatul primarului, nu dumneavoastra, dar repet, dumneavoastra ca sa
ramaneti pe rolul secretarului care TI aveji, a9a ar fi trebuit sa larnurim
aceasta chestiune. 136 spune clar cine, cum 9i Tn ce condi Iii intra pe
ordinea de zi §i acesta este reglementat la alin. 5 unde spune ca: o data
cu transmiterea proiectelor de hotarari se comunica data de depunere a
rapoartelor 9i a avizelor. Daca dumneavoastra ati vrut sa ajungem aici, nu
stiu daca intentionat sau Hind in situatia asta, ca se cunoaste ceea ce se
Tntampta pe acolo prin primarie, sa ajungem Tn...ok am ajuns, deci iata,
dumneavoastra ca sa nu spuneti primarul, ca sa nu spuneti ca el nu vrea
ca sa rezolve aceasta chestiune a facut aceasta sarabanda, acest
simulacru de 9edinta ca vezi doamne, undeva sa se piarda Tn neant
chestiunea ca domnule am ajuns, am ajuns sa para neserios, nu e
domnule, neserios nimic. Ceea ce a+i votat data trecuta este un blocaj total
vizavi de proiect, singura maniera care poate sa rezolve aceasta chestiune
este a9a cum am depus noi acest proiect, puteti sa veniji 9i
dumneavoastra PNL, USR care veti vrea dumneavoastra, dar inca o data,
va rog frumos sa vi-I Tnsu9iji. Mai mult decat atat, duminica m-a deranjat
actualul Primar general sa Tmi povesteasca Tn cateva randuri ni9te
chestiuni pe care vi Ie pot trimite 9i anume ca vrea sa ia aceasta chestiune
pe data de 17 sau 18, cand vrea sa faca o noua 9edinla de Consiliu
General, pentru ca este evident ca in discuTiile pe care cica le-a avut la
minister saptamana trecuta...asta este ordinea de drept, prima oara
trebuie hotararea data de Consiliu General 9i ma rog, pentru restul, ma
rog, ceea ce au discutat Ia minister urmeaza sa le rezolve. A stat de vorba
cu Ministru Secretar de Stat, care i-a spus ce i-a spus acolo. Deci cam a9a
stau lucrurile aici, restul de discutii sunt... nu stiu ce discutam. Nu, nu este
raport, doamna Secretar general repet, pentru dumneavoastra nu pentru
mine. Pe data de 02.03.2023 a fost depus proiectul, pentru
dumneavoastra pentru ca 9tiu ca sunteti un om riguros, dar intr-o anumita
situatie trebuie sa raspundeji, sa coabitati cu acest prirnar 9i sigur trebuie
sa ramaneti Tntr-un feI un element de neutralitate. Putea cineva sa dea un
raport negativ sau sa s
bateti campii 9i a9a mai
sunt decat de ordin tehn

(

(



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Multumesc.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Deci ca sa ne intelegem, am Tnceput aceasta chestiune ca sa o

terminam, s-a nascut moarta, ramane moarta. Nu se rezolva nimic. Vreau
sa va spun un singur lucru, ca vom cere sa facem o comlsie sa ne
lamureasca 9i pe noi, pentru ca cineva astazi cand vorbirn noi nimeni nu
9tie de unde pornim 9i unde terminam cu aceasta poveste, cel putin eu
care, repet o-i avea eu pacatele mele, dar va rog eu frumos, cu experienta
9i cam cat ma duce pe mine capul, nu prea rna pacale9te multi lume ca
fac eu pe tantalaul, pot face, darin acest moment astazi cand noi discutam
asistam Ia un sirnulacru organizat, organizat de primar 9i concertat
de... .nu le voi spune numele pentru ca asta e...9i colegii de partide
care... ba, ai...am scris ieri pe whatsapp liderilor de grup: ba, nu are rost
sa ne facem de ras, 9tiati ca vom veni cu acest proiect sa rezolvam
problema aceasta, dar ma rog, e treaba dumneavoastra.

va multumesc frumos pentru atentie.
va urez o zi buna Tn continuare.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Tntrucat nu avem raport de specialitate la acest proiect nu am ce sa

mai propun ordinii de zi... .. .

Doamna consilier Mardarovici Diana
Doarnna pre9edinte am cerut cuvantul.

I Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
'inca nu am Tnchis sedinta.

Domnul consilier Badiu Andrei
Am cerut 9i eu dreptul la cuvant.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Irnediat. Urma sa spun ca mai avem doua interventii. Din partea

doamnei Mardarovici 9i din partea domnului Badiu 9i pe urma vom Tnchide
9edinta deoarece nu avem obiect pe ordinea de zi.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Doamna Mardarovici, va rog.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna pre9edinte, §uhan sunt, v-am cerut cuvantul de acurn vreo

10 minute.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Da, doar ca a vorbit o singura persoana 10 minute.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
A9a, 9i e vreo problema Tn legatura cu lucrul acesta ca sa ma

cenzuraji? Ca sa Tn+eleg.

(
Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Nu. Acum am vazut Tn chat, dar. .. .. . .

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Ok. Atunci o sa Tmi dati cuvantul.

Doarnna Presedinte de sedinta Cantea luliana – Roxana
Dupa domnul Badiu 9i dupa doamna Mardarovici. Doamna

Mardarovici, va rog frumos.

Doamna consilier Mardarovici Diana
va multumesc foarte mult. Este Tntr-adevar...sa avem o discutie

despre tehnic. . . .proximitate, oportun este sa. . . oportun ar fi. . . ca azl, maine
in urmatoarele cinci minute sa semneze acele documente si sa rezolve
absolut toate problemele. Asta ar fi cel mai oportun. Acum restul
variantelor sunt mai multe, exista mai multe feluri Tn care vad diverse
grupuri politice, solutia pentru aceasta situa+ie, repet, cred ca trebuie sa
votam orice rezolvare legala a problemei din Greenfield cat mai curand
posibil, fara sa recurgem Ia rapoarte de specialitate Ia diverse forme care
evita, de fapt, discujia 9i dezbaterea Tn cadrul Consiliului General. Eu cred
Pi noi cei de la PNL vom propune un proiect daca nu se reu9e9te, pentru
ca data trecuta a ie9it PSD, acuma vad ca nu avem raport de specialitate,
17, 18 iulie, cand va veni Primarul general, cu un nou proiect nu 9tirn ce
se va Tntampla daca nu reu9esc niciuna dintre parji sa gaseasca o solutie,
vom propune 9i noi un proiect care sa rezolve situa+ia din Greenfield 9i
sper din tot sufletul ca in rnomentul acela se va vota. Noi ne vom prezenta,
vom discuta oportunitatea 9i vom vota solujia le®Iapentru Greenfield.

Muttumesc mult

I
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Badiu.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Mardarovici, dar a facut. .. ... .. . .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Badiu

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Staji un pic doamna.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog frumos sa va Tnscrieji la cuvant.

I

Domnul consilier Badulescu Aurelian
\lb rog frumos doamna. Doamna Mardarovici.. . .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
va rog frurnos nu monopolizati... ati vorbit acum lasati 9i pe ceilal Ii..

Domnul consilier Badulescu Aurelian
va rog sa ma lasati sa vorbesc 9i sa fiji civilizata, ca face Ii parte dintr-

o banda care nu Tsi doreste sa... .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dar va rog frumos sa fiti 9i durnneavoastra civilizat. Eu sunt in

masura Tn care sunteti si dumneavoastra. Este domnul Badiu la cuvant,
pe urma domnul Vigheciu, domnul Deaconescu 9i dupa dumneavoastra.
Domnul Badiu... ...

(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
. .. .doamna Clotilde Armand, care spune foarte clar ca nu a9a... .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Daca vreti sa vorbiti, vorbiti, daca nu vad descurcati Tntre

dumneavoastra. Domnul Badiu, eu va dau cuvantul.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Vezi, vezi, de ce spuneti dumneavoastra doamna care stati acolo,

nu spuneti nirnic, aji spus ceva pana acumq.@Mil~pentru a rezolva
problema+ doamna care conduce 9edinta, aFgp}b£e@,iheligibil? 2 vorbe

inteligibile' Asta imi ramane 9i mie Tn cap'r’f /’' ... :+ .,i.,bTI(/c##/A t. ’:''?.! )_ ,(y -/
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Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Dar dumneavoastra, prin faptul ca vorbiji peste colegi.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
va rog sa ma lisa{i in pace, e o discutie cu speciali9tii.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Stiu ceva despre dumneavoastra domnule Badulescu, faptul ca nu

va respectaji colegii.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna, mai lisaji-ma cu respectul, nu respectaji dumneavoastra

nimic. Eu vreau sa am un dialog tehnic cu colegi consilieri generali, ca sa
rezolv aceasta problema. Dumneata, faci acolo ni9te... .(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Asta vrea §i domnul Badiu 9i domnul Vigheciu 9i domnul

Deaconescu, daca le perrniteti sa intervina.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Daca ma lasati sa mai aduc Tn discutie, sa introduc inca un element

important 9i anume ultima adresa a doamnei care este primar la Sectorul
1, unde spune foarte clar, ne arata, vine sa ne arate calea, ca una este
cum arata primarul 9i alta e cum spun inca patru-cinci parji implicate. Asta
era ideea, daca ma lasati, terminam de mutt si nici nu aratati ca o tata de
piala

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Din acest punct de vedere suntem pe aceea9i lungime de unda.

Domnul Badiu mai doriti sa vorbiti?

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Haideti treceji punctual tehnic peste chestia asta ca mai am ni9te

chestiuni de lamurit cu doamna.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Badiu nu intervine, domnul Vigheciu, ave Ii cuvantul.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
fmi cer scuze, dar nu am solicitat cuvantul. Multumesc



Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Suhan. Poftim!

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Tntai Ti permit domnului Badiu 9i dupa aceea intervin.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Nu se aude domnul Badiu.

Domnul consilier Badiu Andrei
......dati va rog cuvantul domnului §uhan 9i apoi revin.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Suhan.

(

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
va multumesc foarte mult. Constat cu tristete, de ce sa nu spun, o

chestiune de bun sim! administrativ este tratata ca o chestiune politica.
Noi PSD nu am facut lucrul acesta, nu am vrut sa rezolvam treaba asta
din punct de vedere politic 9i pragmatici Hind am venit cu o solu jie foarte
buna credem noi, dar trecand peste astea, doamna Secretar General, am
o rugaminte respectuoasa la dumneavoastra. Sigur dumneavoastra, ati
constatat lipsa rapoartelor de specialitate? Ok, dar cine trebuia sa le
Tntocmeasca? 9i Tn ce termen? pentru ca noi am introdus proiectul de
hotarare Tn termenul legal. Ca atare, puteji sa ne preciza li de ce nu s-au
Tntocmit aceste rapoarte? dumneavoastra sau altcineva din primarie de pe
acolo care mai are atribujiuni Tn acest sens, pentru ca sigur am Tnjeles
constatarea noastra, nu rapoarte de specialitate, dar de ce nu sunt
rapoarte de specialitate, pentru ca nu vrea Primarul?

Vi rog
Multumesc.

Doamna Secretar general Zamfir Georqiana
Eu am trimis de Tndata initiativa dumneavoastra catre directiile de

specialitate. Mai mult decat atat, acest proiect de hotarare este o revenire
a proiectului depus Tn luna martie de catre dumneavoastra.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Corect



Doamna Secretar general Zarnfir Georqiana
in (,eea ce ma prive§te, am facut demersurile cerute de Codul

administrativ, faptul ca directiile nu au Tntocmit, injeleg ca au facut un
raspuns Tn care vi s-a comunicat, sa raspunda direcjiile de specialitate.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Atunci invitati, hai sa invitam directiile de specialitate, sa ne dea

explica Iii de ce ignora Consiliul General.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
O secunda doamna secretar, haideti sa ne ’intoarcem la carte ca iar

plange Codul administrativ. Aliniatul 9 stabile9te Tn dreptul dumneavoastra
obligatia ca, in cazul Tn care nu sunt Tndeplinite cumulativ, cele care sunt
indicate mai sus, respectiv avize 9i a9a mai departe, sa ne cornunicati de
ce nu a primit raport.(

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Asta e.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Deci, repet. Aliniatul 9, 136 ne ducem Ia el, vreti sa-I citim cu voce

tare? Secretarul General al unitatii subdiviziunii administrativ teritoriale,
asigura atentie, asigura Tndeplinirea conditiilor de la alin. 8 9i aduce la
cunostinta Consi}iului Local atentie, ceea ce trebuia sa faceti
dumneavoastra, cazul neTndeplinirii, adica trebuie sa ne spuneti de ce noi
astazi nu avem aceasta conditie Tndeplinita? De ce legiuitorul prevede
aceasta chestiune? Nu ca sa am eu un argument acum Tmpotriva
dumneavoastra ci pentru a asigura calitatea legislativa, adtca sa-mi spuna
domnul Badulescu, ca nu Badulescu sau Mardarovici sau Deaconescu,
fac parte din... .... Ti alege lumea, poate Tn comuna Tei9ani, Jude juI
Prahova tot i de acolo sunt ciobani si atunci Tl Tndruma secretarul, uite,
domnule, nu poti sa faci o astfel de hotarare ca Tti lipse9te asta, asta, deci
la asta m-am referit si am Tnchis cu tot respectul pentru dumneavoastra.
Repet din data de 02.03.2023 exista depus la Secretariatul primariei
municipiului Bucure9ti, acest proiect de hotarare 9i cu asta basta. Nu cred
ca mai sunt foarte multe de spus.

va multumesc din suflet.

Doamna Secretar general Zamfir Georqiana
Mai este cazul sa raspund domnul consilier Badulescu?



Domnul consilier Badulescu Aurelian
V-am rugat, eu, nu v-am interogat nici, nu v-am certat, v-am spus 9i

eu ce am citit aici.

Doamna Secretar general ZamfirGeorgiana
Da aveti dreptate, este Tntocmai cum ati citit alineatul 9. Eu tocmai

asta am facut, pentru ca adresa s-a primit cu o jumatate de ora ’inainte de
Tnceperea 9edin+ei, nu puteam sa va anun{ de ceva ce nu 9tiam. Eu asta
am facut la Tnceputul 9edin+ei, v-am adus la cuno9tinta ce am constatat.
Multumesc frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Badiu.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Daca Tmi permiteji sa mai...daca fmi permite{i, va rog frumos. Mie

nu mi se pare deloc normal 9i cred ca nici colegiilor mei nu Ii se pare
normal ca o astfel de fapta grava, grava, a ignora Consiliul General 9i
consilierii generali Tntr-o problema de interes public sa ramana fara niciun
feI de urmari. Cineva trebuie sa raspunda pentru chestia asta. Cu atat mai
mult cu cat Tmprejurarea pe care a+i evocat-o anume ca am depus anterior
acest proiect, cu luni de zile Tn urma. Mi se pare ca e o agravanta. Cine
raspunde pentru chestia asta? va rog.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Badiu, Tncercati sa va mai conectati o data.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Deci cine raspunde pentru lucrul asta?

Domnul consilier Badiu Andrei
Tncerc doamna pre9edinte, nu 9tiu daca ma auziti.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Acum, va auzim.

Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
va rog, pute li sa fmi raspunde li la Tntrebare?

Domnul consilier Badiu Andrei
Domnul §uhan, daca fmi permiteti sa

spiritul a ce spuneti durnneavoastra a9 vrea
intervJ In pic ca tot in



Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
va rog, slgur. Doamna pre9edinte ma ignora.

Domnul consilier Badiu Andrei
La ce directie de specialitate a trimis proiectul? ca sa 9tie locuitorii

din Greenfield cine nu face proiectul? Cine face referatul de specialitate?
Spune ji-ne 9i noua ca sa in+elegem. Acest mod de lucru prin care, de fapt,
este amputata initiativa legislativa a consilierilor generali sau a grupurilor
de consilierii generali este total neacceptabil. Vreau 9i eu sa 9tiu cine nu
si-a facut treaba Tn acest circuit? va multumesc. va rog, raspundeji-mi
cine? Cu nume §i prenume, directie, persoana, iar daca e Prirnarul
general, spuneti-ne sa 9tirn

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Doamna secretar doriti au interveniti, sau? A spus salut. Da, nu am

transmis, eu nu pot sa citesc, pentru ca nu fac parte din nirnic. va rog.
(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Daca Tmi permiteji, o sa intervin din nou 9i iar o sa spune li ca

domnut . . . .

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Lisa Ti-ne sa raspundem la Tntrebare 9i pe urma puteji sa.. . .

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai nu ca mai e o Tntrebare, ca mai... ..nu este vorba de o Tntrebare,

ci de inca o situatie care vine mai tare sa sublinieze faptul ca nu ne-am
dorit acest lucru.

(

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Haideti domnule Badulescu, va place sa va auziji vorbind. Noi dorim

sa raspundem 9i sa ajungem la ni9te conctuzii, iar durnneavoastra nu... ..

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dar nu vorbim de concluzii doamna, ce concluzie ca sedinta de azi

nu mai poate sa aiba loc. O alta chestiune.

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Pai atunci, haideti sa o declaram Tnchisa, ce rost are sa mai.. .

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai am zis sa...o declaram Tnchisa d

spus. Doamna secretar Tn raportul pe carl
,<qa lam ce avem de
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au justificat pentru ca exista 98 acest raport 9i m-a9 fi a9teptat ca tanara
care conduce astazi aceasta 9edinta sa spuna nu, dornnule, eu cunosc
dosarul proiectului ca de aceea m-a pus partidul aici 9i uitaji, exista. §titi
cum motiveaza, cum ca exista un alt proiect depus de primar, numai ca
este depus ulterior datei de 02.03.2023, ceea ce indica faptul ca primul
proiect pe ordinea de zi, prima ini+iativa a fost a noastra 9i dupa aceea a
primarului. Deci, asta Tnsemnand ca nu se poate sprijini pe o astfel de
sustinere 9i chiar ca am terminat 9i puneti mana 9i cititi doamna, da,
’inainte

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Le-am citit 9i concluzia este aceea9i. La proiectul durnneavoastra nu

exista raport.

(
Domnul consilier Badulescu Aurelian
Nu exista raport pentru ca bandijii care nu au nimic de a face cu

problema aceea nu vor, ca asta am demonstrat acum, dar nu va vine sa
credeti ca asta e, ce vreti sa fac?

Doamna Presedinte de sedinta Cantea luliana Roxana
Domnul Deaconescu, mai doriti sa luati cuvantul?

Domnul Diaconescu catalin – Reprezentant Greenfield
Buna ziua, nu sunt colegul dumneavoastra din Consiliul General

domnul Deaconescu, sunt catalin Diaconescu, reprezentantul comunitatii
Greenfield 9i da, a9 dori sa iau cuvantul 9i va multurnesc pentru aceasta
oportunitate. Tntr-adevar, observ... . .

r Doamna pre§edinte de 9edin R Cantea luliana Roxana
in regula o sa va dau cuvantul, dar nu eraji dumneavoastra... .

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Democratia, tanara democratie. . . . . . . . . .

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Am spus ca o sa-i dau cuvantul doar ca da, eu am crezut ca este

colegul din Consiliul General, catalin Deaconescu, pentru ca era in
acelasi chat in care suntem toti consilierii. va rog aveti 3 minute la
dispozitie sa va spuneti punctul de vedere.



Domnul consilier Badiu Andrei

Doamna pre9edinta, eu cred ca cred ca undeva nu ne in+elegem.
Am pus o Tntrebare 9i vreau va rog sa ii raspunde li domnului Diaconescu
din Greenfield cine nu s-a ocupat sa respecte legea?

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Domnul Diaconescu acum ne pune Tntrebarea 9i Tl rog sa ... .

Domnul consilier Badiu Andrei
Nu, eu am pus o Tntrebare 9i a9tept un raspuns de la Secretarul

General, de la dumneavoastra oi de la doamna Brod.

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Ne-a Tntrerupt domnul Badulescu. O sa va raspund, ne-a Tntrerupt

domnul Badulescu.
(

Domnul consilier Badiu Andrei
va rog, revin 91 reiterez solicitarea, sa-mi raspundeti la Tntrebare

Tnainte sa daji cuvantul altcuiva, ca sa nu va mai perturbe nirneni.

Doamna pre9edinte de sedinta Cantea luliana F:oxana
Sigur. va rog doamna Secretar General.

Doamna Secretar General Georqiana Zarnfir
Proiectul de hotarare a fost transmis Directiei de Patrimoniu si

Directiei de Transporturi din cadrul aparatului de specialitate.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna pre9edinta, voiam sa intervin de mai mult timp. ca ne-am

lamurit ca flebetea mea, doamna Persunaru si domnul Tartacuta trebuiau
sa faca rapoarte. .. . dornnul Tartacu@ 9i doamna Per9unaru sunt prezenji?
sa vina la microfon sa ne spuna de ce nu au facut raport. Haideji sa
mergem cu tolii acolo.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana Roxana
Da, dornnul Tartacula este prezent.



Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Doamna Persunaru nu este mereu Tn concediu, a fost la sedintele

anterioare, dar este dornnul care a fost 9i Tn comisia de patrimoniu.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius

Dar n-am stabilit ca directorii trebuie sa fie acolo? gi ca e obligatia
inclusiv a pre9edintelui de 9edinta sa insiste ca pe langa faptul ca e
obliga Tia lor legala sa faca lucruri... ... ..

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Tmi cer seuze, nu vin in apararea... ... ..

( Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Lasati-ma sa raspund, mi s-a pus o Tntrebare .....

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Doamna Cantea dumneavoastra nu mi-aji raspuns la Tntrebarea pe

care v-am pus-o mai devreme, nu mai conduceji discre{tonar doamna.
9edinta, da? Nu aveji nicio intentie sa supuneji la vot acest proiect, da?
Da, ati mai fost 9i Tn cornisia de patrirnoniu Tn care s-a spus ca doamna nu
poate fi prezenta din cauza ca are ni9te probleme familiale, da?

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Asta spuneam 9i eu ca nu poate fi prezenta.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Doi, colegul de Directia de patrirnoniu care se afla Tn coordonarea

Partidului Na{ional Liberal, a comunicat foarte clar ca raspunsul venit de
la dumnealor precizeaza ca exista un referat de specialitate din partea
acestei directii pentru proiectul depus inijial de Partidul Social Democrat,
motiv pentru care chestiunile de fond sunt atinse, iar pana la 9edin ja de la
data de la ora 12:00 vor fi puse Tn acord 9i chestiunile de forma, motiv
pentru care in cuno9tinla de cauza, pre9edintele comisiei de patrimoniu,
domnul Florin Covaci, a supus la vot pentru emiterea unui aviz pentru care
9i durnneavoastra aji votat pentru.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Gresit



Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
De ce nu a facut X, Y,Z rapoarte 9i referate 9i a9a mai departe sunt

niste chestiuni care incumba tot ca vinovatie celor care sustin actualul
Primar General.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Domnule consilier general eu m-am ab+inut la votul din cornisie

deoarece Tn con9tiinta mea 9i a9a cum Tnteleg eu legea, proiectul pus pe
ordinea de zi nu are raport de specialitate, prin urmare, neavand raport de
specialitate, nu aveam cum sa votez un asernenea proiect.

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
va rog sa nu mai induceji raspunsul colegului de la direcjia de

patrimoniu 9i sa-I lasati sa ne spuna ce ne-a spus 9i noua la cornisie,
multumesc.

(

Doamna pre9edinte de sedin R Cantea luliana Roxana
Eu spuneam doar ca ati spus o informa Tie gre9ita Tn ceea ce ma

prive9te pe mine, ca eu am votat abtinere, deoarece proiectul nu are raport
de specialitate. in ceea ce prive9te Tntrebarea domnului Moraru, anume
ca pre9edintele de 9edinta sa invite la 9edin ja Consiliului General,
persoanele implicate 9i directiile implicate astazi nu le-am invitat deoarece
nu au semnat niciun raport de specialitate 9i atunci eu am considerat ca
nu au ce raport de specialitate sa susjina in aceasta comisie, prin urrnare.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna pre9edinta chemati-I atunci pe domnul Tartacula

(

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Domnul Tartacu+a este prezent. Repetati, va rog, domnule Moraru

Tntrebarea pentru domnul Tartacu R.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Pentru ambii celor doi reprezentanji ai celor 2 directii, de ce nu s-a

realizat de atatea luni acest raport, aceste rapoarte de catre cele doua
directi i?

Doamna pre9edinte de 9edinTa Cantea luliana Roxana



Domnul Tartacu+a Victor Ion– Direc jia Transporturi
Buna ziua. A9 dori sa reamintesc faptul ca Directia Transporturi este

semnatara pe locul trei a hotararii Tn ceea ce prive9te Greenfield. in ceea
ce ma prive9te, Direcjia de Transporturi e vorba de un drum. Acum 9i aici
mi-a9 fi dorit, de fapt sa ajung la esenta problemei pentru ca am citit
propunerea de hotarare de Consiliu, dar eu zic ca ar fi foarte util ca in
interiorul ei sa se specifice cu exactitate cine va fi administratorul acestui
drum si mai ales definitia lui, daca este cale de acces sau daca este drum,
pentru ca in final este vorba de o padure. Dar, din punct de vedere cornisiei
tehnice de circula+ie trebuie sa aiba o definijie pentru ca ulterior sa
verificam daca se Tncadreaza Tn latimi, Tntelegeji ce va spun?

ADP sector 1, cred ca ar fi foarte util ca in cazul acestei
hotarari sa se specifice lucrul acesta. in ceea ce o prive9te de ce nu s-a
realizat pana acum? inca o data, va spun din nou ca noi suntem co
semnatari, in mornentul cand primirn materiale noi le-am semnat 9i au
plecat mai departe catre ini+iatorii acestei hotarari.

(

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Domnule Tartacula ma iertati. C;and a ajuns la durnneavoastra la

directie, la comisie solicitarea pentru raport pentru acest proiect de astazi
depus Tn maRie? C)and a ajuns la dumneavoastra? Ca sa Tntocmiti
rapoartele, la dumneavoastra ta transporturi 9i la patrimoniu? cand? Acum
Tnainte de convocarea acestei §edinte, cumva?

Dornnul Tartacu+a Victor Ion– DirecTia Transporturi
Nu, sunt mai mult, sunt mai vechi, adica ceea ce am contrasemnat

(
eu

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Adica, la durnneavoastra la direc{ie, ma scuzaji, proiectul nostru de

hotarare acela supus ordinii de zi azi a ajuns imediat dupa ce a fost depus
la directia dumneavoastra?

Domnul Tartacu+a Victor Ion– Direc+ia Transporturi
A ajuns un ... ..dar not putem considera vineri.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Si de ce nu ne-ati facut un punct de vedere lg momentul respectiv?

I ' aalan---uL\ '

Pe acest proiect nu se poate Tntocmi rapo,a’@ gp@1{tate, pentru ca /
exista un alt proiect 9i a9a mai departe/8/,ely,$)ti raspl
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momentul Ia care a ajuns la direcjia dumneavoastra 9i este valabil 9i
pentru direcTia patrirnoniu.

Domnul Tartacu Ia Victor Ion– Direc+ia Transporturi
Pentru ca noi nu suntem initiatorii doamna consilier.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Initiator la ce? Era pentru comisie 9i pentru directia patrimoniu, sa

injeleg ca nu a ajuns la dumneavoastra Tn maRie, ci a ajuns acum?

Domnul Tartacuta Victor Ion– Direcjia Transporturi
Nu acum, adica vineri, pe 7 iulie, a ajuns aceasta propunere, ceea

ce inca o data am contrasemnat eu acum ceva timp .....aici de mai mult
timp. De fapt, ce vreau sa va spun acurn.....(

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Cred ca vorbiti de doua proiecte diferite. Domnule Tartacu R,

doamna Comanici va Tntreaba de proiectul din maRie, nu de proiectul de
acum, daca vorbiti despre acela9i protect, putem sa ajungem Ia o
concluzie. Daca vorbim de proiecte diferite, o sa stam aici parra maine.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Este acela9i proiect, doamna pre9edinta, cel din rnartie este 9i cel
de astazi. Este acelasi.. .

Doamna pre9edinte de 9edin la Cantea luliana Roxana
Dumneavoastra ati Tntrebat de cel din maRie.

(

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Adica asta de acum. Cel din maRie, adica cel pe care I-am depus,

care este astazi pe ordinea de zi pentru 9edin+a convocata de noi este
acela9i depus Tn maRie. Facem 9i referire la acest lucru. Este fix acela9i
proiect 9i Tntrebarea mea este, de ce la momentul respectiv, in maRie,
cand noi am depus proiectul 9i Secretarul General cu DATJ-ul 1-au

transmis probabil catre directiile de specialitate, de ce la momentul
respectiv, noi grupul de consilieri generali ca 9i inijiatori, nu am prirnit
observajiile de la direc jia patrimoniu, transporturi, juridic, cei carora le-a
fost directionat acest proiect? Asta e TntrebaLqaxrea, de ce acum? Deci

cand v-ati uitat pe proiect? in martie saglg(NrA?PHu ca nu se leaga,
pentru ca in adresa de la patrimoniu c9##sFa{ip)pune a9a, noi nu
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putem sa vi dam raport, pentru ca mai exista un proiect al Primarului
General. c;and? ca al nostru a fost primul. Daca ne-aTi fi facut raspuns
atunci nu ati mai fi spus acela9i lucru, trebuia sa ne spuneti pe tehnic.
Deci asta e Tntrebarea mea, vreau 9i eu sa mi se raspunda de la patrirnoniu
9i de la transporturi 9i de la juridic cand au ajuns pe masa durnnealor, la
direcjiile din cadrul PMB, proiectul depus Tn maRie, pe 2 maRie 2023?

Doarnna pre9edinte de sedin+a Cantea luliana Roxana
Mai dore9te vreo direc+ie din cadrul prirnariei sa-i raspunda doamnei

Comanici la Tntrebare?

Domnul consilier Badiu Andrei
Nu, daca dore9te doamna, e chestie de opjiune?

(

Doamna pre9edinte de 9edin@ Cantea luliana Roxana
Pai nu, dar....

Domnul consilier Badiu Andrei
Conduceji va rog ok 9edin Ia. E chestie de optiune, daca dore9te o

direc jie sa raspunda la interpelarea unui consilier general? va rog.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Pai a raspuns fix la aceea9i intrebare acum 9apte minute.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Care?

(

Domnul consilier Badiu Andrei
Directia Patrimoniu.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Aici Tntrebarea mea a fost punctuala, cand a ajuns la direc\iile de

specialitate din cadrul PMB? A nu se confunda cu comisiile de specialitate
ale Consiliului, cand a ajuns proiectul nostru depus pe 2 maRie 2023, cand
a plecat de la Secretariatul General catre direc{ii, catre directiile Ia care s-
a considerat ca trebuie sa dea un punct de vedere, cand? gi daca ajungi
la momentul respectiv, urmeaza urmatoarea Tntrebare, de ce nu ni s-a
raspuns Tn atatea luni? Martie, aprilie, mai, iunie, iulie ... ...4 luni jumate.
De ce trebuia sa revenim noi acum ca sa se
spuna practic, in adresa de la patrimoniu,

\ /i "
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nu pot sa va fac raport, pentru ca exista un alt proiect al primarului general,
ati spus dumneavoastra, adica cel de data trecuta sau care a fost Tn
Consiliul General de la sedinta trecuta.

Domnul director executiv Tartacula Victor Ion – Direc jia Transporturi
Domnilor consilieri generali, cu riscul de a ma repeta, Tartacu@ sunt,

sa va spun ca noi am primit un material nefiind inijiatori, pe care I-am
sernnat fara niciun feI de observa Iii. O sa ies din 9edin Ia, o sa ma duc sa
vad exact cand a fost acest material. Nu va pot spune acum daca este
vorba de materialul inijiat de un grup politic sau de catre primarul general.
Chiar nu-mi aduc aminte. §tiu exact tematica, ... , n-am fost atent la
amanunte de natura aceasta.

(

Doamna consilier Comanici Ancuta-Sorina
Domnule Tartaculi, ma iertaji, pai fiji atent. Pentru ca proiectul

primarului general solicita pe o perioada deterrninata temporar. Noi nu.
Sunt 2 proiecte clar diferite. Nu pute li sa le confundati. N-aveji cum. Sunt
2 proiecte diferite. Unul depus de noi in martie 2023 Pi acum am revenit la
el, avand Tn vedere proiectul care s-a facut pe picior 9edinja trecuta 9i este
al doilea, at primarului general, de acum o saptamana, doua, cand a fost
ultima sedinta, deci nu aveti cum sa le confundati. Titlurile sunt diferite.

Domnul consilier Badulescu Aurelian

Doamna Cantea, daca fmi permiteji 9i mie sa ma adresez doamnei
secretar.

(

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
in 30 de secunde, lasati-ma 30 de secunde. Domnule Tartacu P, aji

zis ca aveti nevoie de timp ca sa-i raspundeti doamnei Comanici, poate ar
fi bine sa ne raspundeji in scris 9i mai avea doamna Secretar General de
facut o completare fix pe partea aceasta? O.K., atunci ascultam si
Tntrebarea dornnului Badulescu 9i pe urma raspundeti la ambele.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Rugarnintea mea este urmatoarea: va rog eu din suflet, citim toti

aceeasi carte, am lasat, a terminat toata lu
acesta din mana, ca am zis ca ma apuc
General indica foarte clar ca atunci ca

I



care prin dispozijie este a unei 9edin+e extraordinare, cred eu ca a9a poate
Tmi lipse9te experienja necesara, ar trebui sa nu avem aceste rapoarte,
pentru ca de aceea legiuitorul a calificat-o ca fiind extraordinara. Daca
aceste lucruri credeti ca sunt aplicabile Tn acest moment, am rugamintea
sa supuneji ordinii de zi prezenta hotarare. va rnul+urnesc. Daca nu, dupa
aceea, sa faceji referat, dupa ce daji binecuvantare doamnei Cantea sa
Tnchida aceasta §edinla, urmand ca sa ne aplecam pe aceasta chestiune
de drept

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius

Doamna pre9edinta, v-am rugat ceva 9i va rog sa aveji o oarecare
aten jie distributiva. V-arn rugat ca de la cele doua direc Iii sa avern un
raspuns. Sigur, cu domnul Tartacu A, I-am Tnvartit pe toate parjile. §i
dumnealui Ti place jujitsu, ’invarte 9i el 9i ne-a pacalit, spunandu-ne tot felul
de alte lucruri, dar nu de ce n-a facut pana la urma raportul, ca daca Tl
facea, il avem pe mail, da? Nu-I avem. Dar din nou, aji pierdut pe drum
Direc jia de Patrirnoniu. §i a9 vrea sa mai repet lucrul acesta. Am spus-o
in 2021. Am spus-o in 2022. §i anul acesta. Primaria asta este un sat fara
caini, doamna. Deci avem directori de directie care vin la o sedinta cu un
unic punct pe ordinea de zi 9i spun ca nu §tiu despre ce este vorba, adica
nu vin cu dosarul acelei hotarari. Ei spun nu fmi mai aduc aminte daca e
vorba de proiectul asta sau altul. Domnule, chiar suntem cu tolii, repet, ca
sa nu spun cati, in fine cum suntem noi, spun cum e prirnaria. Primaria
este un sat fara caini. Da? Sau sigura alternativa este ca tot acest haos
haos este Tntrejinut de primar pentru ca altfel cu un primar care nu tolera
lucrurile astea, acesti oameni ar fi fost sanctionati. Da? Dect, foarte
probabil exista Pi alternativa ca primarul sa fte cel care este Tn spatele
acestor lucruri, ca altfel, repet, directorii T9i faceau treaba ca 9tiau de frica
ca urmeaza sa fie sancjionati. §i nu e prima oara cand directorii nu-9i fac
treaba 9i nu Tntocmesc aceste documente 9i niciodata nu s-a lasat cu nicio
sancjiune. Dar repet, a9tept sa intervina cineva de la Patrimoniu.
Condolean+e doamnei Per9unaru, daca este la la o Tnmorrnantare. Dar pe
cine a lasat Tn Ioc sa vorbeasca, sa ne spuna de ce ... raport.

(

(

Doarnna pre9edinte de 9edin ia Cantea luliana – Roxana
Am ’Fnteles, domnule Moraru, dar daca nu e nimeni aici, ce vreti sa

ma duc eu in biro
ca avem 9edin+a,
ma duc si sa Ie s

J sa ii iau de mana? Dum
daca nu sunt aici, nu su
Dun ce sa zica si sa vina

lti chemat, ei 9tiu
}Ot eu sa fac sa
vin bine, daca



nu vin, vorbiti dupa Tn particular, nu e problema mea. Eu lucrez cu cine e
prezent. Nu e prezent

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Doamna pre§edinte, eu nu sunt consilier general in particular. Da?

Eu sunt consitier general 9i pot sa-mi fac treaba Tn 9edinjele de Consiliu.

Doamna pre$edinte de $edinta Cantea luliana – Roxana
in momentul Tn care e cineva de la Directia Patrimoniu, o sa vina aici

la pupitru §i o sa va raspunda. Daca nu vine la pupitru, eu ce sa-i fac?
Dumneavoastra, daca ati fi aici locul meu, ce ati face, domnule Moraru?
V-aji plimba dumneavoastra prin birouri, dupa oameni, ca sa vina la
pupitrul sa raspunda unui consilier? Sunt chiar curioasa cum ati face asta.

Domnul consilier IMoraru Adrian Flavius
Eu a9 Tnchide 9edin Ta atunci cand ace9ti oameni nu sunt prezen li 9i

nu numai Ia asta. §i atunci cand e cu 70 de proiecte, toate ale primarului.

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
Dar dumneavoastra sunteti aici Tn sala cu noi? ca nu v-am mai vazut

demult

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai am convocat-o online, doamna.

(

Doamna pre9edinte de 9edinla Cantea luliana – Roxana
Online, am injeles.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Reveniji-va-n fire, doamna pre9edinte. Aveji un razboi cu mine sau

cum?

Doamna pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
Pana vine la pupitru cineva de la Direcjia Patrimoniu, erau deja 2



Domnul consilier Badulescu Aurelian

Doamna Cantea, rugaminte, aveji in dreapta dumneavoastra.

Doamna pre$edinte de 9edin ia Cantea luliana – Roxana
Puteti sa repetaji numele? ca ori se aude cu intreruperi, ori .. .

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Cantea am spus. V-am spus numele cum va cheama pe

dumneavoastra. Stati linistita, ca nu am nimic cu dumneavoastra.

Doamna pre9edinte de $edinta Cantea luliana – Roxana
Nu am auzit bine. Am vrut sa ma asigur.

(

Domnul consilier Badulescu Aurelian

Chiar fmi plac tonurile mici. Tot ce e mignion, chiar mi-a placut tot
timpul. Deci, repet, va rog frumos sa va sfatuili cu doarnna secretar 9i cu
doamna Brod daca Tn acest caz sunt aplicabile prevederile articolului 134
aliniatul 6 unde spune, unde este fara tagada ca la o astfel de 9edin Ia cum
am convocat-o noi, nu este nevoie de raport, ci doar, atenjie, pentru ca
legiuitorul spune foarte clar, de comisii de specialitate, deci a9a ca nu ar fi
nicio problema sa luam o pauza, comisiile nu sunt obligatorii, deci sa va
suspendati un pic sa faceji un pic de consultare ca sa Tnchidem 9i aspectul
acesta, asta tot ca sa ne atingem obiectivul, adica daca avem vreo
varianta ca acum noi suntem !inuti de maini 9i de picioare, ca nu avem
acest da, da. Haideti sa vorbiti acolo, noi stam cuminti pana cand
deliberati .

(

Doamna pre9edinte de $edinta Cantea luliana – Roxana
Bun, deci doamna Brod dore9te sa intervina, va rog.

Doamna director executiv Brod Mariana – Directia Asistenta Tehnica
Si Juridica

Buna ziua. Potrivit articolului 136 alineatul 10, nu sunt exceptate de
la Tntocmirea rapoartelor de specialitate 9i pentru proiectele ce sunt
supuse dezbaterii Tn 9edintele extraordinare. §i @ln®e de Tndata.
Articolul 10 indica termenul Tn care trebuie TntoQr6jtDa6 dWbg*to 5 zile.
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Am Tnteles.

Doamna Pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
Doamna Secretar General, daca mai aveji completari.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Am vrut sa-i raspund doamnei consilier Comanici referitor Ia data la

care s-a comunicat catre direcjii. Deci proiectul a fost depus Tn 2.03 9i a
fost transmis de catre mine catre Directia Patrimoniu Tn aceeasi data si in
ziua urmatoare, in 3.03, DATJ-ul a facut adresa catre Directia Patrimoniu
si in data de 9.03, Directia Patrimoniu a facut adresa catre Directia
Transporturi §i Urbanism. Pusese dumneaei Ia un moment dat Tntrebari Tn
ceea ce prive9te datele cu circuitul prolectului de hotarare.

(

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
va multumesc, va multurnesc. Oi acurn

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna secretar, doamna secretar atunci Tn continuare, va rog sa

faceji aplicarea 136 alinlatul 10 care ne permite ca pot fi Tntocmite 9i Tn
regim de urgen Ii, cel mai tarziu odata cu proiectul hotararii. Dar avand in
vedere situa jia in care ne aflam, putem sa suspendam ca 9i Tn alte situajii,
sa se duca sa faca acest raport, vine cu el Tn plen 9i trecem la vot, ca daca
nici asta nu vreti, sa faceti, Tnseamna ca suntem cu toti de rea credinta.

(

Doamna consilier Comanici Ancuja Sorina
A9 mai vrea sa completez, va rog, apropo la raspunsul doamnei

Secretar General. Atunci solicitam 9i va rog sa rarnana pe proces verbal,
sa ni se comunice, daca nu acum, ca am Tnteles de la doamna pre9edinta
ca nu poate solicita prezen+a directorilor la 9edinta, va rog frumos sa vorbiti
cu consilierii cu fo9tii dumneavoastra, fo9tii consilieri generali, colegi de-ai
dumneavoastra din mandatul trecut si o sa va confirme ca la toate
sedintele din mandatul trecut, directorii erau Tn sala, dar asta e o alta
discutie



Doamna Pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
N-am zis ca nu pot. Am zis ca nu pot sa ma duc sa-i iau de mana

sa-i aduc aici.

Doamna consilier Comanici Ancu ja Sorina
Pai nu dumneavoastra doamna. Primarul general, ca ei sunt, de

primarul general asculta. Eu doar va raspundeam. Acum, va rog pe
procesul-verbal sa ramana solicitarea pe care am s-o fac acum: as vrea
sa mi se raspunda de catre Directia Patrimoniu, Transporturi, Urbanism 9i
eventual Juridic daca a ajuns, de ce din data de 3, respectiv 9 §i datele
ulterioare, care or mai fi, de ce nu ni s-a raspuns noua, initiatorului
proiectului depus Tn 2.03? Nu ni s-au facut raspunsuri referitoare la acest
proiect. Deci, cu alte cuvinte, el a ajuns pe masa direcjiilor pe 3 - 09.03,
iar raspunsul Direcjiei de Patrimoniu, cum ca nu poate intocmi referat de
specialitate, pentru ca mai exista un proiect, dumnealor practic, ne-au
raspuns acurn, dupa 4 luni. Deci inca o data. sa ni se raspunda Tn scris
de catre aceste direc+ii, de ce nu ne-au facut un raspuns ca urmare a
depunerii acestui proiect? va multumesc.

(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Doamna Cantea, haideji ca sa conchidem.

Doarnna Pre9edinte de 9edinta Cantea luliana – Roxana
Pai asta vreau. sa va raspunda doamna secretar.

(

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Dar vreau sa va solicit 9i eu 9i colegiilor de la PNL sa supuneti la vot

suspendarea 9edintei 9i sa facem acurna rapoartele. Daca sunt de buna
credinta si toti ne dorim asa cum facem aici, sustinem, eu cred ca asta ar
fi cea mai buna chestiune. Urmand ca dupa aceea, daca ce votam noi
acurn trebuie Trnbunatatit, sa fie atacat de prefect, dar sa avem un Tnceput,
sa putem sa demaram aceasta chestiune. Cu rugamintea daca considerati
oportun. Deci, propunerea mea este 9i va rog sa supuneti plenului de a
suspenda 9edin Ia, de a Tntocmi rapoartele 9i sa intram Tn plen cu aceasta
chestiune, pentru ca este evident ca asta este modul de rezolvare, nu cel
pe care I-aji votat data trecuta, cred eu ca v-ati gMun pic acolo 9i cu
asta am Tncheiat. va multumesc, nu mai
subiect si nici consilierii PSD. va multumes



Doarnna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Mai sunt doua interven Iii din partea cartierului rezidenjial. va rog

frumos sa le dati cuvantul, deoarece Ia un moment dat domnul Diaconescu
Tncepuse sa vorbeasca, dar au avut interventii domnii consilieri generali.
Daca mai este domnul Diaconescu, daca ne mai auziti si daca mai doriti
sa luati cuvantul.. .

Domnul Diaconescu catalin
Da. Buna ziua, desigur. va muljumesc pentru faptul ca m-ati

reintrodus Tn 9edin R. La un moment dat am intrat Tn lobby, probabil asta
e procedura. Am urmarit cu Interes, stimate doamne §i stimati domni
consilieri generali. Pe mine ma intereseaza oportunitatea 9i referitor la
oportunitate !in sa va multumesc Tn primul rand ca sunte li alaturi de noi.
Este evident ca dupa mai bine de 6 luni am ajuns totu9i la momentul Tn

care avem Tncredere ca situatia noastra va fi rezolvata cu ajutorul
dumneavoastra. Sigur ca exista probleme tehnice, dar referitor la
oportunitate !in sa punctez acest lucru. Vedem acum un Consiliu General
care este alaturi de ceta+eni, indiferent de apartenenta politica a
membrilor, cum parea sa fie la Tnceput. Am observat ca in ultima perioada
9i o sustinere necondijionata pentru comunitatea Greenfield 91 pentru asta
le muljumim, in special celor care se implica activ 9i Tncearca sa propuna
proiecte de hotarare pentru deblocarea situajiei. Sigur, Ie multumim 9i
celor care au Tnteles ca avem o problema reala care trebuie rezolvata cu
celeritate. Evident, mai trebuie clarificate din punct de vedere tehnic
anumite aspecte privind avizele comisiilor de specialitate, dar sunt convins
ca pana Ia urmatoarea 9edin Ia, aceste aspecte vor fi clarificate. Pentru
noi, esential este faptul ca domniile voastre doresc sa rezolve situatia
comunita{ii Greenfield. Sigur, ma a9tept ca pana la urmatoarea 9edinta,
puterea Consiliului General sa nu fie tinuta de niste avize, sa aveti totusi
posibilitatea sa puneti Tn aplicare voin+a pe care a{i aratat-o. in ultima
perioada au avut Ioc o serie de Tntalniri, la nivel institutional, pentru
deblocarea situatiei. Avem fara Tndoiala, in acest moment, sustinerea
Romsilva prin DirecTia silvica llfov. Susjinerea Garzii Forestiere 98 de
curand, inclusiv confirmarea Ministerului Mediului. Acest moment trebuie
fructificat, tar primul pas este hotararea de
duce catre nivelul urmator. Am observat dl
de a mentine un caracter temporar pe

(
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forestier. De9i nu este prezent, sper totu9i ca mesajul meu sa ajunga la
dornnia sa, pentru ca in urrna Tntalnirii de vineri cu reprezentantii
ministerului 9i Romsilva sa revina asupra acestei perspective 9i sa
discutam despre un transfer definitiv. Este evident ca voin+a domniei sale
influen{eaza foarte mult inclusiv decizia pe care dumneavoastra Tn cadrul
Consiliul General, vreji sa o sa o luaji. Am in{eles 9i am apreciat ca s-au
Tncercat toate variantele pentru regim temporar, dar se pare ca singura
varianta rarnane cea definitiva. Cea pe care o vedem astazi pe masa
durnneavoastra, proiectul de hotarare propus. Consider ca nu mai sunt
motive de Tngrijorare privind deschiderea drumului pe o perioada
nedeterminata, a9a cum era la Tnceput, deoarece au fost discutate Tn

cadrul Tntalnirilor toate aceste aspecte. Pe de o parte, facand un scurt
foarte scurt rezumat avem pe de o parte codul silvic care nu mai permite
scoaterea din fondul forestier decat pentru obiective de interes public
local, conform ultimelor modificari din 2020 ale codului silvic, iar pe de alta
parte, dezvoltatorul poate fi condijionat prin reglementari de urbanism.
Erau doua temeri ca 9i tema de lucru. Am identificat ’Fmpreuna Tn ultimele
Tntalniri, solu+ii de reglernentare Tn noul PUG, am discutat inclusiv despre
aceste aspecte 91 cred ca prin aceste reglementari se poate crea un cadru
pentru dezvoltari sustenabile, nu, a9a cum a fost pana acum, bazate pe
studii de trafic si acte administrative emise de autoritatea locala, astfel
Tncat Drumul Vadul Moldovei sa nu fie suficient pentru dezvoltari viitoare,
adica sa fie strict pentru locuitori, pentru acea comunitate care i9i pune
toate speranjele Tn acest demers. Prin urmare, proiectul de hotarare
trebuie sa fie aliniat cu toate institutiile avizatoare, care isi vor da ulterior
avizul, ministerele, Ministerul Mediului, Ministerul Justitiei, desigur, Garda
Forestiera si Romsilva ce aceste institutii doresc sa valideze un transfer
definitiv. De altfel si concluzia noastra este urmatoarea: locuitorii
Municipiului Bucure§ti din Cartierul Greenfield T§i doresc acces direct in
ora9ul din care fac parte, iar acum consider ca nu mai exista niciun motiv
legitim pentru care cineva s-ar impotrivi acestui deziderat. Asta este opinia
mea 9i sper ca pana la urmatoarea 9edin+a sa avem o concluzie. va
multumesc.

Doamna pre§edinte de 9edinla Cantea luliana Roxana
Mul+umim 9i noi. Mai aveam o intervenjie din partea domnului Florin

Buzatu, daca este, tot cetatean al Cartierului Greenfield. Domnul Buzatu
nu mai este Tn 9edinji, acestea fiind spuse



Domnul Diaconescu catalin
fmi cer scuze, o sa o sa fac o precizare Tn numele domnului Florin

Buzatu. A Tncercat sa se conecteze, Tncearca, de fapt, nu a abandonat
Tntalnirea, ci pur 9i simplu, din punct de vedere tehnic, este un pic mai
greu, avand Tn vedere 9i condijiile de acces. Se pare ca numele meu m-a
ajutat Tntr-o prima faza sa ma conectez fiind confundat cu unul din
consilierii generali, dar din cauza asta el nu a putut sa se conecteze. va
multumim frumos.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Cantea luliana Roxana
Mul+umim 9i noi. Luam o ultima interven+ie din partea domnului

Hazarian.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Multumesc doamna pre9edinte, muljumesc colegilor pentru

prezen+a. Am o singura Tntrebare. Este cineva, consilier general care nu
s-a prins ca, de fapt, ordinul Primarului General a fost sa nu se realizeze
aceste rapoarte? Pentru ca nimeni din primaria capitalei nu 9i-ar fi permis
daca Primarul General solicita ca aceste rapoarte sa fie Tntocmite, sa nu
Tntocmeasca aceste rapoarte. De fapt, ne Tnvartim dupa deget, asta este
adevarul. M-a9 fi a9teptat sa ia Prirnarul General cuvantul 9i sa explice de
ce s-a Tntamplat acest lucru. Putem sa-i tragem la raspundere pe cel din
Primaria Capitalei cat vrem, dar adevarul este ca ei nu 9i-ar fi permis
niciodata sa nu faca raport de specialitate dupa atatea luni, daca nu
prirnea ordin Tn acest sens de la Primarul General. Cred ca despre asta
este vorba. A9 vrea sa Tnjeleaga 9i locuitorii din Greenfield cine de fapt le
saboteaza accesul prin acel drum, pentru ca proiectul propus de Primarul
General nu o sa le rezolve situajia atata timp cat acel drum trece din fondul
forestier ca drum forestier la Primaria Capitalei ca drum forestier, va trebui
Tntocmita o documentajie de urbanism care va mai dura caIiva ani pana
sa i se schimbe statutul Tn drum public, iar acest lucru Ti va costa pe cei
care locuiesc in Greenfield, sau cei care se duc acolo. Despre asta
discutam. Proiectul acesta, dupa parerea mea, ar fi deblocat din punct de
vedere legal aceasta problema tocmai pentru ca acest protect solicita ca
el sa fie transferat ca drum public Tn administrarea PMB-ului, deci s-ar fi
evitat acea perioada de a9teptare cat dureaza un PUZ. in mandatul
acesta, probabil ca va dura tot
fru mos

mandatul, dar asta ;ia. Muljumesc
/\r



Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina

Ma scuza li ca intervin, colegul de la PNL, aveji perfecta dreptate,
dar a9 vrea sa reamintesc un lucru. in opozitie Tn Consitiul General 9i la
prirnarie este PSD-ul. Dumneavoastra cu toata dragostea, sunteti 9i
guvernati Bucure9tiul Tmpreuna cu USR-ul. De aceea va propun ca macar
acum, in ultirnul ceas haideti sa ne Tntalnirn PSD cu PNL daca vor 9i colegii
de la USR, PMP, foarte bine, sa facem un proiect Tmpreuna, sa-I semnam
Tmpreuna, mai mult decat atat, daca proiectul acesta, domnul consilier
general Hazarian, al nostru inijiat de noi, iI considera li bun, luaji legatura
cu colegul consilier general Badulescu, liderul nostru 9i haide li sa refacern
raportul, facem comun PSD cu PNL. Da, daca tot spuneji ca e bun 9i a9a
e, ca noi 9tim ca durnneavoastra spuneji bun, haideji sa intram 9i pe partea
de vot, pe partea noastra deliberativa, a9a cum ar trebui sa fie. E o
propunere. Multurnesc.

Doamna presedinte de 9edin R Cantea luliana Roxana
in aceasta nota de invita jie la dialog din partea doamnei Comanici,

declar sedinta Tnchisa si va doresc o zi frumoasa tuturor.

§edinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
s-a Tncheiat Ia ora 13:03.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu Tnregistrarea
audio cornunicata de catre Directia Generala Logistica – Direcjia
Informat ica .
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